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24. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.04.2022  

 

 

 

Ing. Telepovský: 

Chcel by som vedieť, či mesto neuvažuje s opravou alebo rekonštrukciou autobusovej 

zastávky pri stračej nôžke, resp. pri vežiaku. Opadáva tam obklad, už je opadaný v podstate 

z celej tej stavby na autobusovej zastávke.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, je to aj v pláne, dokonca mesto už malo záujem túto situáciu riešiť, len museli sme si 

splniť prvú a tú najdôležitejšiu povinnosť a to doriešiť autorsky riešenie tejto zastávky, keďže 

stále je to kopirajt projektanta. Čiže bol vyzvaný, stretli sme sa, uskutočnilo sa pracovné 

stretnutie, navrhli sa postupy a aj keď ide len „o zastávku autobusu“ je to súčasťou tzv. 

Severného námestia, čiže aj z uvedeného dôvodu by bolo potrebné s nim dohodnúť technický 

postup, ktorý sa bude realizovať za mesto Trebišov. My budeme investorom tejto akcie. 

Z časového hľadiska by to malo byť zrealizované už v najbližšom mesiaci.  

 


